



Date: 29 February 2024

التاريخ: 29 فبراير 2024

Ref: 10 / 10 / 212 / 2024

الإشارة: 2024 / 212 / 10 / 10

To: Chief Executive Officer

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم

Boursa Kuwait

بورصة الكويت

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

Subject: Commentary on News

الموضوع: التعقيب على الأخبار

The United Bank - Egypt

المصرف المتحد - مصر

In reference to the above, and in line with Kuwait Finance House "KFH" compliance with Article (4-4-1) 'Response to News' of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Book 10 (Disclosure and Transparency), **KFH would like to report the following in response to the news published on 27 February 2024 in Al Rai Newspaper concerning "KFH Acquisition of the United Bank - Egypt"**:

- In light of KFH Group's search for investment opportunities, a subsidiary of KFH Group has assessed the opportunity to acquire "The United Bank - Egypt".
- Thus, KFH Group had submitted a non-binding offer to obtain the data required for the assessment, on which basis final offer was not presented.

Best Regards,

Shadi A. Zahran

Acting Group Chief Executive Officer

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام بالمادة (1-4-4) الخاصة بالتعامل مع الأخبار من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، وتعقيباً على الخبر المنشور بتاريخ 27 فبراير 2024 في جريدة الراي بشأن "الإستحواذ على المصرف المتحد - مصر"، يفيد بيتك بما يلي:

- في إطار سعي مجموعة بيتك للبحث عن فرص إستثمارية، فقد قامت إحدى الشركات التابعة لمجموعة بيتك بدراسة فرصة الإستحواذ على "المصرف المتحد - مصر".
- هذا وقد قامت مجموعة بيتك بتقديم عرضاً غير ملزم وتم الحصول على البيانات لدراستها، وعلى ضوءها فلم يتم تقديم عرض نهائي.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،

شادي أحمد زهران

الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتكليف



بيت التمويل الكويتي
Kuwait Finance House